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Skolebestyrelsesmøde Nørhalne skole og SI 

Den 13. september 2023 

Kl. 16.45 - 19 

Dagsorden 

Mødet afholdes på personalerummet på skolen. 

Fraværende: 

Elevråds. rep. Deltager 

Referent: Susanne 

Sødt til ganen: Katrine 

 

Punkt 1:  

De valgt repræsentanter mødes kl. 16.45-17. Her konstitueres bestyrelsen. 

Bettina træder ud af bestyrelsen, da Ida er startet på Biersted skole.  

Formand: Uffe 

Næstformand: Anders 

 

Punkt 2: 

Godkendelse af dagsorden v. Uffe 

Dagsorden godkendt.  

 

Punkt 3: 

Velkommen til det nye elevråd. Hele elevrådet deltager til gensidig præsentation.  

Uffe fortæller om bestyrelsens arbejde og elevrådets funktion og vigtighed.  

Velkommen til Frida fra 5.b, Elliot 6.a og Lærke 6.a. Lærke er formand og Elliot er næstformand.  

Derudover er der 5 andre elever med i elevrådet, som var forhindret i dag.  

Uffe fortalte kort omkring arbejdet i skolebestyrelsen og bød velkommen til de unge mennesker.  
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Elevrådet starter aktiviteter i frikvartererne fremadrettet – både udenfor og indenfor. De har lavet 

rundspørge i klasserne om, hvad der efterspørges, og det er vigtigt for elevrådet at alles stemmer 

kommer i spil.  

 

Punkt 4: 

Nørhalnesamarbejdet – nyt siden sidst? 

Uffe orienterede.  

Der kommer en ny hjemmeside, der fortæller omkring byen og dens mange muligheder.  

 

Punkt 5: 

Rigets tilstand ved aktuelle parter. 

- Evaluering af Sofie Münster foredrag 

• Fint arrangement for personale og SB inden oplægget.  

• Ok forældrefremmøde, man kunne dog have håbet der var kommet flere.  

• Rart at det var noget genkendeligt man kom ned og hørte om, et relevant oplæg for 

forældrene.  

• Det gav en fælles bevidsthed hos personalet, som kan bruges fremadrettet i forhold til 

egen praksis.  

• Fremadrettet kan man måske tænke over, hvordan man promoverer det bedre, sådan 

der kommer flere deltagere.  

• Kan man fremadrettet overveje, om det giver mening, at man laver arrangementer for 

personale og forældre hver for sig.  

• Placeringen i oplægget i september kan være en udfordring, måske bedre fremadrettet 

primo november.  

 

Punkt 6: 

Hvordan tænker bestyrelsen, at forældre, bedst muligt, kan støtte op om klassens trivsel og 

fællesskab? 

- Hvordan tænker elevrådet at deres forældre kan støtte op om trivsel og fællesskabet i 

klassen ved Maria? 

• Det vil være godt med nogle flere fællesaktiviteter i klassen, eksempelvis 

fællesspisninger.  

• Arrangementer for både børn og forældre giver fællesskab og mulighed for at mødes på 

tværs – både voksenstyrede arrangementer og arrangementer som eleverne vælger 

selv.  

• Flere fælleskabende aktiviteter på frivillig basis.  
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- Forældremøder: Hvordan kan skolebestyrelsen være med til at skabe forældremøder (fra 

vuggestue – til 6. kl) hvor forældrene får mulighed for at drøfte hvordan de kan understøtte 

af trivsel og børnegruppens fællesskab ved Anders? 

• På forældremøder med mulighed for, at forældrene får mulighed for at tale sammen og 

få lavet aftaler om bl.a. gensidige forventninger.  

• Kan SB måske byde ind på forældremøder og i givet fald med hvad?  

• Klargøre hvilke forventninger de nære professionelle har til forældrene.  

• Mulighed for forældrene til at byde ind med emner inden dagsorden udformes.  

• Det kunne være rigtig fint med et samarbejde mellem forældre og de nære 

professionelle omkring forældremøderne. 

 

Farvel til elevrådet 

 

Punkt 7: 

Økonomi skole og SI ved Henrik 

Henrik orienterede.  

Personalesituationen. 

Ledelsen orienterede.  

 

Punkt 8: 

Punkter til kommende skolebestyrelsesmøde? 

- Fokus på de fagligt dygtige/højintelligente børn. 

- Forældremøder – SB vil være undersøgende på personale og forældres synspunkter. Vi laver 

ramme for spørgeskema til de to parter. 

- Beslutning ang. tilsidesatte fondsmidler, som vil påføre skolen et pædagogisk tab.  

- Chromebook politik – skal den med hjem, ladning 

- I hvilken mængde kommunikerer vi over aula – hvad giver mening for de nære prof. Og 

forældre.  

 

Punkt 9: 

Godkendelse af referat 

 

Kageliste for 2023/24: 

August: Anders 
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September: Katrine  

Oktober: Kristian  

November: Jane  

December: Julefrokost  

Januar: Mette  

Februar: Ingen møde  

Marts: Henrik  

April: Uffe 

 Maj: Susanne  

Juni: Afslutning 

 

 

Emne fra elevrådet:  

Bekymring omkring at skulle videre til Biersted og dem der vælger noget andet – kommer på næste 

elevrådsmøde. Hvordan styrkes samarbejdet og hvordan støtter man op både omkring dem der har 

udfordringer, men også dem der har brug for at blive udfordret ekstra.  

 


